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PROTOKOLL 
Styrelsemöte 
20231212 Zoom + Vrigstad Wärdshus 

 

Närvarande: Lars-Åke Sjökvist Ordförande  

Vivianne Lindstam               Sekreterare   

 Zoom 

Göran Carnander               Kassör      

Carina Bergander   Tävlingskommittén    

Sonny Myrefelt Ledamot MTBO kommittén              Zoom 

Annika Eriksson Ledamot U/J kommittén                       Zoom 

Magnus Svensson               Konsulent  

Agneta Hallberg Hansson     Valberedningen      

Siv Bergander Ej närvarande Hedersledamot /valberedningen  

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. 
Dagordning godkändes med två övriga frågor och föregående mötesprotokoll godkändes.   
 
 
§ 2 Årsmöte-tidsplan-handlingar 
Vi tittar på arbetsplanen, för synpunkter på Verksamhetsberättelse och Verksamhetsplan samt 
Budget senast den 16/1 till kansliet. Mötet beslutar att Magnus Svensson och Göran Carnander 
lägger in siffror om målen i Kompassriktning 2030 för 2023 och 2024. Datum ändrat till den 7/3 
i Vrigstad. Vi går igenom berättelserna och planerna samt budget som skickats ut till mötet.  
 
 
§ 3 Årsavgifter föreningar 2024 
Underlag utskickat för beslut Mötet beslutar att godkänna förslaget. Mötet beslutar att ge 
Magnus Svensson och Göran Carnander i uppgift att se vilka föreningar som kan vara aktuella 
för ändringar till nästkommande år. Förfrågan görs med svar senast den 10/1 till kansliet.  
 
 
§ 4 Kursdag 3 feb. 2024 i Nässjö 
Mötet beslutar att Magnus Svensson följer upp med SOFT gällande ev. Tränarutbildning.  
Göran Carnander efterfrågar kompetens i IKHP för att redogöra om och hur vi kan notera och 
använda Eventor för att visa alla aktiviteter, LOK-stöd mm vi har i föreningarna gällande 
Kompassriktning 2030 på ett smidigt sätt. 
 
 
§ 5 Årets orienterare 2023 
Mötet beslutar att utse Tilda Palm från IKHP. 
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§ 6 Beslut om utdelning jubilarer 

 Styrelsen behöver inte besluta om detta. Styrelsen har vidtalat SOFT i frågan. 
 
 
§ 7 Mötesplan 2024-2025 
Mötet beslutade föreslå ändring till 7/12 i övrigt godkändes förslaget. 
 
 

§ 8 Ekonomi 
Årets prognos ger minus 200.000kr. 
 
 
§ 9 Ordförande 
Deltog på RF/SISU SDF-möte i Växjö. Utredning har gjorts om hur vi kan möta ungdomars 
värderingar exv. att inte behöva tävla.  
SOFT:s ordförandekonferens genomfördes i Jönköping. Valberedningen söker efter ledamöter 
och ordförande till FM 2024. Har uppvaktat Alvesta SOK. 
 
 
§ 10 Sekreterare 
10MILA 2025 i Östergötland (tre föreningar) har nu klart med avtal med 10MILA föreningen i 
Stockholm. 
 
 
§ 11 Tävlingskommittén 
Redogörelse från novemberkonferensen om tävlingstekniska frågor som var aktuella. 
Brev från Pahn Gardhem gällande deltagande på nästa års PreO-konferens i Örebro. Söker 
arrangör till DM för 2024. Frågar efter finansiering av ett digitalt system för arrangemang?  
 
 
§ 12 Ungdom/Juniorkommittén 
Sprintstafettfrågan var aktuell även här på novemberkonferensen.  
 
 
§ 13 MTBO kommittén 
Novemberkonferensen hade dialog kring tävlingar. Fler lokala arrangemang för att korta ner 
resväg. Vill nu skapa fler kartor för att möjliggöra fler lokala arrangemang. Har påbörjat ett 
samarbete med Skåne och Blekinge, bla vad gäller tävlingar. Arbetar med att få med barn och 
ungdomar. SOFT:s digitala information den 29/11 gällande MBTO, flera frågor fanns på 
agendan. SOFT:s arbetsgrupp fungerar bra. 
 
 
§ 14 Bredd/Motionskommittén 
Se under § 11. 
 
 
§ 15 Valberedningen 
Agneta Hallberg Hansson redogjorde för aktuellt läge. Mötet diskuterade Bredd/Motion och 
beslutade att det även fortsättningsvis låta vara vilande med fasta handläggare under 
tävlingskommittén. 
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§ 16 Konsulent 
Har en hel del administration att arbeta med, hösten har varit innehållsrik, mycket nytt.  
Ledig under 23/12 till 8/1, kansliet är stängt. 
 
§ 17 Övriga frågor 
När ska DM-medaljer delas ut? Ändring sker i ADM-bestämmelserna punkt 7. 
RF/SISU efterfrågar personer till styrelsen i Småland. 
 

 
 
 
Nästa möte den 7/2 Zoom kl.18.30 
 
 Möten under 2024 den 6/3, 3/4, 12/6, 28/8, 25/9, 23/10 och den 7/12. 

 

Första möte 2025: den 5/2 

 
Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för 
resor över en kväll. 
  
SmOF utbildningsdag Nässjö (Våren 2024 den 3/2) 
Årsmöte Vrigstad (2024 den 7/3) 
 

 

Ordförande  Sekreterare   

 

 

Lars-Åke Sjökvist  Vivianne Lindstam  

 

 

 


